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PROTOKÓŁ Nr 25/2022 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

które odbyło się w dniu 10 czerwca 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 14:07 – 15:47. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Magdalena Jakuć – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Radca prawny Jakub Ławniczak. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć powitała obecnych i otworzyła 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie. Stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. Odczytała proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza, ocena i zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu gminy na 2021 r., 

sprawozdania finansowego gminy za 2021 r., sprawozdania z wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego za 2021 r.  

3. Praca nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 2021 r.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 2 porządku 

obrad – Analiza, ocena i zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu gminy na 2021 r., 

sprawozdania finansowego gminy za 2021 r., sprawozdania z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego za 2021 r.  

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

za 2021 r.: sprawozdania z wykonania budżetu gminy na 2021 r., sprawozdania finansowego 

gminy za 2021 r., sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego za 2021 r.  
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Dochody 

 Uchwalony plan dochodów na 2021 r. wynosił 129 766 772 zł, a po dokonanych zmianach – 

135 445 089 zł. Dochody wykonane w 2021 r. wyniosły 109 928 477,06 zł, co stanowi 81,16% 

planu, z czego:  

- dochody bieżące planowane na kwotę 90 346 591 zł wykonano w kwocie 98 500 308,88 zł, 

co stanowi 109,02 % planu,  

- dochody majątkowe planowane na kwotę 45 098 498 zł wykonano w kwocie 11 428 168,18 

zł, co stanowi 25,34 % planu. 

Dochody na zadania własne planowane w kwocie 104 950 827 zł wykonano w kwocie 79 534 

208,21 zł, co stanowi 75,78 % planu. Dochody na zadania zlecone planowane w kwocie 30 353 

642 zł wykonano w kwocie 30 289 268,85 zł, co stanowi 99,79 % planu. Dochody na zadania 

na podstawie porozumienia między jst planowane w kwocie 140 620 zł zostały wykonane w 

kwocie 105 000 zł, co stanowi 74,67 %. 

Źródłami dochodów budżetu wykonanych w 2021 roku były:  

- subwencje w wysokości- 12 391 560 zł  

- dotacje celowe na zadania zlecone- 30 289 268,85 zł  

- dotacje celowe i środki otrzymane na zadania własne- 14 386 216,62 zł  

- dochody własne bieżące w wysokości- 41 433 263,41 zł  

- dochody majątkowe- 11 428 168,18 zł, w tym dotacje i środki na wydatki majątkowe – 6 177 

490,40 zł. 

 

Wydatki 

Plan wydatków na koniec 2021 r. wyniósł 153 713 268 zł i został wykonany w kwocie 106 695 

497,89 zł, z czego:  

- wydatki bieżące planowane na kwotę 91 123 672 zł wykonano w kwocie 85 355 474,03 zł, co 

stanowi 93,67 % planu,  

- wydatki majątkowe planowane na kwotę 62 589 596 zł wykonano w kwocie 21 340 023,86 

zł, co stanowi 34,10 % planu. 

Wydatki budżetowe w 2021 r. wykonano w wysokości 106 695 497,89 zł, w tym zrealizowano 

zadania zlecone na kwotę 30 275 263,85 zł, zadania na podstawie porozumień między jst – 61 

193,11 zł, a zadania własne na kwotę 76 359 040,93 zł. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego 

 Wartość majątku trwałego Urzędu Miejskiego w Wasilkowie wg stanu na dzień 31.12.2021 r. 

wynosi 130 130 023 zł. Oznacza to wzrost wartości majątku o 4 802 411 zł, tj. 3,83 % w 

stosunku do 31.12.2020 r.  

W 2021 r. nastąpiły następujące zmiany w rzeczowych aktywach trwałych Urzędu:  

1. przyjęto nieruchomości gruntowe nr 488, 3436/20, 3436/22, 2759/3,2623/8, 50/15, działki 

pod ul. Sosnową w Nowodworcach  

2. zwiększono wartość o nakłady na oświetlenie uliczne w Studziankach, Jurowcach  

3. przyjęto drogę Wasilków – Białystok,  

4. przyjęto sieć wodociągową w ul. Kolejowej, Dolnej w Wasilkowie, ul. Sosnowa w 

Nowodworcach,  
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5. przyjęto sieć kanalizacji sanitarnej w ul. Dolnej w Wasilkowie, ul. Sosnowej w 

Nowodworcach  

6. przyjęto wiatę w Studziankach,  

7. przyjęto skatepark przy ul. Żurawiej w Wasilkowie,  

8. przyjęto boisko do piłki nożnej w Dąbrówkach,  

9. przyjęto kanalizację sanitarną budynku OSP w Dąbrówkach,  

10. przyjęto kanalizację sanitarną budynku OSP w Nowodworcach,  

11. przyjęto korty tenisowe  

12. przyjęto pętlę autobusową przy ul. Kruczej w Wasilkowie,  

13. przyjęto ul. Dworną w Studziankach,  

14. przyjęto ogrodzenie boiska w Osowiczach,  

15. zdjęto ze stanu ogrodzenie kąpieliska,  

16. zdjęto ze stanu ścieżkę rowerową Supraśl-Białystok,  

17. zdjęto ze stanu budowlę na drodze w Sielachowskich,  

18. zdjęto ze stanu ogrodzenie i kanalizację w Nowodworcach,  

19. zdjęto ze stanu przystanek PKS w Nowodworcach,  

20. zdjęto ze stanu zużyty sprzęt komputerowy,  

21. przyjęto samochód strażacki,  

22. przyjęto plac zabaw na Osiedlu Leśnym,  

23. przyjęto wiatę w Nowodworcach,  

24. przyjęto plażę miejską,  

25. przyjęto siłownię zewnętrzną w Wólce Przedmieście,  

26. zdjęto ze stanu zużyte składniki majątku: kserokopiarka, namiot reklamowy, sprzęt 

elektroniczny,  

27. zdjęto ze stanu nieruchomości gruntowe: 334/234, 334/235, 334/237, 3464/3, 3410/2, 

2456/8, 187/1, 294/11, 438/9, 1074/2, 3560/9, 421. 

W pozostałych aktywach trwałych nastąpiły w 2021 r. następujące zmiany:  

1. zostało zmniejszone saldo należności długoterminowych w wyniku dokonanych wpłat 

dłużników,  

2. spisano ze stanu nieaktualne oprogramowanie w UM.  

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej rozpatrzyli przedstawione przez Burmistrza Wasilkowa 

dokumenty: 

 Zarządzenie nr 552/2022 Burmistrza Wasilkowa z dnia 22 kwietnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu za 2021 r. 

 Zarządzenie nr 563/2022 Burmistrza Wasilkowa z dnia 6 maja 2022 r. w sprawie 

przyjęcia rocznych sprawozdań finansowych gminnych instytucji kultury za 2021 r. 

 Zarządzenie nr 571/2022 Burmistrza Wasilkowa z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie 

przyjęcia rocznych sprawozdań finansowych jednostki samorządu terytorialnego za 

2021 r. 

 Uchwała nr RIO.II-00321-119/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 10 maja 2022 r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Wasilkowa sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2021 r. 
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Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć zwróciła uwagę na niski poziom wykonania 

wydatków majątkowych. Nie zostały wykonane planowane inwestycje, w tym również te, na 

które nie trzeba było pozyskać środków zewnętrznych. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że poziom wykonania wydatków 

majątkowych wynika z tego, że udało się pozyskać mniej środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych niż zakładano przy planowaniu budżetu. Warunkiem pozyskania 

środków na inwestycje było wpisanie ich do budżetu. 

 

Radny Robert Lewkowicz powiedział, że w trakcie przyjmowania budżetu gminy większość 

radnych wstrzymała się od głosu, żeby dać zielone światło Burmistrzowi. Jednocześnie 

przypomniał, że na każdym posiedzeniu komisji radni zwracali uwagę, że budżet nie jest 

możliwy do wykonania, inwestycje nie mają szans na realizację. 

 

Radny Andrzej Augustynowicz – ten rok pokazuje, że inwestycje mają szanse być 

zrealizowane – zostało przyznane dofinansowanie na zalew, na świetlicę. 

 

Przewodnicząca Komisji – opiniujemy wykonanie budżetu za 2021 r. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał, kiedy został złożony wniosek na wykonanie inwestycji 

zalewu. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – w 2020 lub 2021 r., wnioski były składane z 

myślą o pozyskaniu środków na 2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć – czy wniosek o dofinansowanie został złożony 

bez posiadania projektu? 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – pierwotnie złożyliśmy wniosek do RFIL w 

ramach systemu „zaprojektuj i wybuduj”. Kiedy nie udało się pozyskać środków, zleciliśmy 

projekt budowlany na zalew. 

 

Radny Robert Lewkowicz powiedział, że według jego wiedzy przy ubieganiu się o środki z 

RFIL nie trzeba było wpisywać inwestycji do budżetu. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – założenie było takie, że aby móc występować o 

środki, należało wpisać inwestycje do budżetu. 

 

Radny Piotr Adam Półtorak – jeżeli chodzi o RFIL nie trzeba było wpisywać inwestycji do 

budżetu, wystarczyło mieć projekt. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że nie trzeba było posiadać projektu. 

Zasady przyznawania środków w drugiej edycji RFIL nie były znane, wiec kierowano się 
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zasadami z pierwszej, zgodnie z którymi należało wpisać inwestycje do budżetu, żeby pozyskać 

na nie środki. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć – w budżecie były wpisane inwestycje, na które 

nie były składane wnioski w 2021 r., np. OSP w Dąbrówkach czy świetlica w Sochoniach, na 

którą wniosek został złożony w 2021 r., ale dopiero w grudniu. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska wymieniła inwestycje, na które nie udało się pozyskać 

środków w 2021 r.: świetlica w Dąbrówkach, świetlica w Osowiczach, świetlica w Sochoniach 

i zalew. Wnioski o dofinansowanie wszystkich tych inwestycji zostały złożone w 2021 r. Na 

część z nich środki zostały przyznane w 2022 r.  

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć – w 2021 r. nie został złożony wniosek na 

świetlicę w Sochoniach, ale na świetlicę w Osowiczach, ponieważ Burmistrz argumentował to 

tym, że ma ona kompletną dokumentację. Teraz Skarbnik mówi, że nie trzeba było posiadać 

pełnej dokumentacji, żeby wniosek złożyć. Nie ma sensu roztrząsać czy to świetlica w 

Sochoniach, czy w Osowiczach, ale chodzi o to, że radni są wprowadzani w błąd. Złożenie 

wniosku w naborze trwającym od grudnia 2021 r. do lutego 2022 r. (na świetlicę w Sochoniach) 

nie jest wykonaniem inwestycji w 2021 r. 

W pierwszej edycji można było złożyć tylko trzy wnioski. Złożone zostały wnioski na zalew, 

oświetlenie LED i świetlicę w Osowiczach. Druga edycja rozpoczęła się w grudniu 2021 r. i 

trwała do lutego 2022 r. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – w pierwszej edycji RFIL można było ubiegać 

się o środki na pokrycie strat związanych z pandemią. Nie składało się w niej wniosków na 

inwestycje. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że Przewodnicząca myli edycje. W 

pierwszej edycji gminom zostały przyznane środki w określonej wysokości. Po ich otrzymaniu 

gminy mogły przeznaczyć je na wybrany przez siebie cel. Gmina Wasilków przeznaczyła je na 

budowę ronda. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć powiedziała, że pierwsza edycja, o której mówi 

Skarbnik dotyczy wniosków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, a ona cały czas 

mówi o rządowym programie „Nowego Ładu” dla jednostek samorządu terytorialnego. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska powiedziała, że cały czas mowa była o RFIL. W 2021 

r. składano wnioski o dofinansowanie z tego funduszu. W pierwszej edycji otrzymane zostały 

środki przeznaczone na rondo, w drugiej na SP w Studziankach, a w trzeciej na oświetlenie 

LED. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć powiedziała, że radni nie mieli wiedzy czy 

wnioski o dofinansowanie ww. inwestycji były składane, czy nie. 
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Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz powiedział, że informował radnych, jakie wnioski 

należy złożyć do RFIL. Wśród nich znalazły się trzy zgłoszone przez radnych. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć – jeden raz w jednym naborze. 

 

Radny Andrzej Augustynowicz zapytał, czy w trakcie planowania budżetu Burmistrz miał 

wiedzę na temat naborów, ich terminów i zasad? 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – sytuacja była dynamiczna, terminy nie były 

dokładnie określone. 

 

Radny Piotr Adam Półtorak przypomniał, że przy planowaniu budżetu radni opozycyjni byli 

sceptyczni co do jego realizacji. Można było przewidzieć, że nie uda się pozyskać tyle środków, 

ile założono. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz – nikt z radnych opozycyjnych wstrzymujących się od 

głosu nie złożył wniosku o wykreślenie poszczególnych inwestycji i urealnienie budżetu. 

 

Radny Piotr Adam Półtorak – radni wstrzymali się od głosu, żeby uniknąć zarzutów o 

blokowanie szans na rozwój gminy. 

 

Radny Robert Lewkowicz złożył wniosek o przegłosowanie negatywnej opinii na temat 

wykonania budżetu gminy za 2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego, czy 

poddać pod głosowanie wniosek o wydanie negatywnej czy pozytywnej opinii. 

 

Radca prawny Jakub Ławniczak – wniosek radnego można potraktować jako głos w debacie. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca podda pod głosowanie konkretny wniosek, który 

zdobędzie większość albo nie. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć poddała pod głosowanie jawne: 

 

Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii na temat: sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

na 2021 r., sprawozdania finansowego gminy za 2021 r., sprawozdania z wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

za 2021 r.  

 

W głosowaniu wzięło udział 5 radnych. 

Wyniki głosowanie: 

ZA – 2, PRZECIW – 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 
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Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wasilkowie negatywnie opiniuje sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy na 2021 r., sprawozdanie finansowego gminy za 2021 r., 

sprawozdanie z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz 

informację o stanie mienia komunalnego za 2021 r.  

 

Ad 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 3 porządku 

obrad – Praca nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć otworzyła dyskusję. Radni nie 

zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego, czy 

poddać pod głosowanie wniosek o udzielenie czy o nieudzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

 

Radca prawny Jakub Ławniczak – decyzja należy do radnych. 

 

Radny Robert Lewkowicz zasugerował, że skoro sprawozdania zostały zaopiniowane 

negatywnie, to powinno się przegłosować wniosek o nieudzielenie absolutorium. 

 

Radca prawny Jakub Ławniczak przypomniał, że udzielenie bądź nie absolutorium powinno 

być poparte argumentacją. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć powiedziała, że uzasadnieniem są wnioski, które 

radni przedstawili w debacie, dyskusji, która odbyła się przy analizie, ocenie i zaopiniowaniu 

sprawozdań. Przekazała obsłudze rady wnioski radnych, stanowiące uzasadnienie do opinii 

Komisji Rewizyjnej na temat sprawozdań z wykonania budżetu gminy za 2021 r. oraz 

absolutorium Burmistrza za 2021 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakuć poddała pod głosowanie jawne przyjęcie 

wniosku: 

 

Wniosek o nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 2021 r. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 radnych. 

Wyniki głosowanie: 

ZA – 3, PRZECIW – 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wasilkowie wnioskuje o nieudzielenie 

Burmistrzowi Wasilkowa absolutorium za 2021 r. 

Uchwała w sprawie wniosku o nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 

2021 r. stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 



8 
 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 4 porządku 

obrad – Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć otworzyła dyskusję. Radni nie 

zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć, w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, podziękowała za 

udział w posiedzeniu i zamknęła obrady o godzinie 15:47. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczyła 

 

             Agata Radziszewska             Magdalena Jakuć 

 

 

 

 

 

 


